
Tweede Kamer der Staten-Generaal
Postbus 20018
2500 EA Den Haag

T. 070-3182211
E. cie.vws@tweedekamer.nl

Commissie VWS

Aan de Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en 
Sport
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Betreft: Mededeling omtrent de voorhang op grond van de Comptabiliteitswet betreffende 

de oprichting van de stichting “Kwaliteitsregister Jeugdzorg”
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Geachte heer Van Rijn,

Met het oog op de komende behandeling van wetsvoorstel 33619 (Wijziging van de Wet op de 
jeugdzorg en enkele andere wetten, houdende vaststelling van een grondslag voor het stellen van 
kwaliteitseisen over beroepsoefenaren werkzaam in de jeugdzorg en voor het aanwijzen van een 
kwaliteitsregister), voorzien in de tweede helft van januari 2014, verzoek ik u namens de vaste 
commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport de Kamer tijdig uw antwoord te doen komen op de 
volgende vragen die betrekking hebben op de door u bij brief van 22 november 2013 toegezonden 
Mededeling omtrent de voorhang op grond van de Comptabiliteitswet betreffende de 
oprichting van de stichting “Kwaliteitsregister Jeugdzorg”.

1. Kunt u de alsnog de uitkomst van de toetsing aan het kader voor stichtingen van het ministerie van 
Financiën (Kamerstuk 25268, nr. 42) naar de Kamer sturen, zodat de Kamer daarover een oordeel kan 
vormen?
2. Kunt u de (ontwerp)statuten aan de Kamer sturen, zodat de Kamer daarover een oordeel kan 
vormen? 
3. Kunt u aangeven welk bedrag wordt betaald uit het Actieplan professionalisering om het register op 
te zetten?
4. Waarom heeft u verzuimd aan de Staten-Generaal, conform de procedure uit artikel 34 van de 
Comptabiliteitswet 2001, schriftelijk mededeling te doen van het oprichten van deze rechtspersoon?
5. Heeft u meer rechtspersonen opgericht zonder de Staten-Generaal vooraf te informeren? Zo ja, 
welke, en waarom?
6. Is de rechtshandeling waarmee onderhavige stichting is opgericht naar uw oordeel rechtsgeldig, 
gelet op het feit dat u de procedure uit artikel 34 van de Comptabiliteitswet 2001 niet heeft gevolgd? 
Zo ja, waarom?

Hoogachtend,
                        
de griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport,

Drs. A.J.M. Teunissen


